
Gausdal Næringsforum. 

 

Høring av kommuneplanens arealdel 2019-2030. 

Styret  i GNF gjennomgikk forslaget på styremøte 11. nov, og ønsker å gi noen korte kommentarer. 

Vi ser at i de nasjonale  føringer er næringsutvikling et av punktene.Forventninger hva kommunene 
kan bidra med. Vi merker oss  at befolkningsframskrivingen tilsier nedgang i innbyggerantallet i årene 
framover. 

Ang. Næringsarealer. 

GNF ser behovet for nye næringsarealer i den nye planen. Positive  til ny arealbruk i Granligruva og 
omdisponering av idrettsplassen i Veste Gausdal. Positive  til nye arealer langs fylkesvegen i Follebu. 

Vanskelig å  komme med konkrete forslag til nye næringsarealer  sentralt i Gausdal, da det gjennom 
overordna myndigheter og føringer i planforslaget er restrektiv bruk av dyrka og dyrkbare arealer. 

Vi ønsker at arealer rundt nedlagte Engjom skole vurders som et egna område for næringsvirksomhet 
i Svingvoll. 

Vi mener at det er viktig med nye områder og utvidelse av eksisterende råstoffuttak, selv om dette i 
noen områder vil kunne medføre ulemper. 

Fritidsboliger er viktig for næringslivet.Riktig at det blir tilrettelagt for utvidelse (Værskei) og 
fortetting  av Roasætra, Finntjønnmorka og Synsgardsætra. Vi ser et stort  potensiale  ved Strand i 
Espedalen. 

Selv om Skei ikke er med i denne gjennomgangen er det viktig at kommunen bruker  ressurser til VA 
nettet, så ikke dette stopper utviklingen av området. Ved videre  utvikling i Skeiområdet kan 
utvidelse nedover mot bygda  diskuteres, slik GNF ser det . 

Ser fram til ferdigbehandling av arealdelen. 

 

Gausdal  25 nov. 2019. 

Gausdal Nærigsforum 

v/ Ole Volehaugen. 

 

  

 


